
 

  
 

 

 

 

Minnesanteckningar för Pensionärsrådet 

Minnesanteckningar för Pensionärsrådet 

 

Datum Onsdagen den 15 maj 2024 

Tid kl. 13.00-14.15 

Plats Kommunfullmäktigesalen Alceahuset 

Närvarande Enligt bifogad närvarolista 

 

 

Sara Salminen  
Sekreterare 
 

Michaela Fletcher 
Ordförande 
 
 
Sofia Almgren 
Justerare 
 



 

 

 

 

 
 

Justerandes signaturer  Utdragsbestyrkande 

Närvarolista 
 

Deltagare Närv. Funktion 

Michaela Fletcher X Kommunstyrelsens ordförande (M) 

Mattias Lindow X Kommunstyrelsens vice ordf (L) 

Sofia Almgren  X Kommunstyrelsens 2:e vice ordf (S) 

Alf R Persson X PRO Åkersberga 

Monica Eriksson X PRO Åkersberga 

Britt Granström  X PRO Åkersberga 

Stefan Ekerot X PRO Ljusterö 

Ingemar Carlsson X PRO Ljusterö 

Bertil Olin  X SPF Österåker 

Charlotte Prahl X SPF Österåker 

Marja- Leena Revholm - Finska föreningen 

Mikael Sporsén X Alkoholhandläggare 

Catrine Eckers X Miljö- och hälsoskyddsinspektör 

Mikael Dahlberg  X VD Armada 

Liselott Billborn  X Vice VD Armada 

Sara Salminen X Nämndsekreterare 
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Minnesanteckningar Kommunala Pensionärsrådet Österåkers 

kommun  

2024-05-15 

 

1. Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher hälsar alla välkomna och 

öppnar Kommunala Pensionärsrådets möte.  

 

2. Sofia Almgren (S) justerar minnesanteckningarna för dagen.  

 

3. Dagordningen justerades med att externa gäster inleder mötet med 

respektive informationspunkter.  

 

4. Information 

Fråga: Hur går det med brandsynsinspektionen på Ljusterö gruppbostad? 

Mikael Dahlberg, VD Armada, informerar om nuläget efter  

Brandskyddsinspektion på Ljusterö gruppbostad. Tidigare 

brandskyddsinspektioner 2019 resp 2021 har inte resulterat i anmärkningar. 

Armada samverkar med den kommunala organisationen i frågan.  

 

Fråga: Hur arbetar Armada med att tillhandahålla bostäder för äldre 

kommuninvånare?  

Mikael Dahlberg och Liselott Billborn informerar om olika alternativ: 

-Det finns idag tre trygghetsbostäder som äldre kan ställa sig i kö till (en i 

hushållet måste ha fyllt 70 år): Solhälla och Solgården som ligger centralt i 

Åkersberga och Görjansgården som ligger på Ljusterö.   

-Det finns möjlighet att ansöka om bostadsanpassningsbidrag hos 

kommunen. 

-Den enskilde kan söka bostadsbyte inom Armadas lägenhetsbestånd  

(info@armadafast.se, alt telefonnummer 08-540 808 00) 

 

Idag ser Armada svårigheter att installera hissar på fastigheternas fasader då 

man måste ta upp hål i fasaden för åtkomst.  

Önskemål framfördes om att kommande seniorboende ska vara med 

modernt och ha tillgång till aktiviteter i närområde samt att boenden ska 

byggas mer centralt, tex på fotbollsplanen vid Österåkers Gymnasium.  

Svar: Den marken ingår i planprogrammet och bostäder är inplanerade för 

den specifika platsen. Oklart i nuläget vilken typ av bostäder och när 

byggandet kommer att påbörjas.  

Stadsarkitekt Maria Ulfsgärd bjuds in till kommande möte för att informera 

om planerna.  

mailto:info@armadafast.se
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-Alkoholhandläggare Mikael Sporsén informerar om förutsättningar för att 

servera alkohol på Fyren. Fyren är idag registrerad som en 

livsmedelsanläggning vilket medför att föreningen måste söka 

serveringstillstånd hos kommunen. Fastighetsägaren måste godkänna att 

man söker ett utskänkningstillstånd. Mikael återkommer inom kort, efter att 

ha tagit fram ett förtydligande av lagstiftningen. Föreningsföreträdarna 

kallas till extra informationsmöte i frågan. 

Reglemente för Kommunala Pensionärs Rådet?  

Kommunens alla råd ska utvärderas i slutet av 2024. Fram till dess utreds 

hur ett reglemente kan se ut. Föreningarna får gärna inkomma med förslag.  

 

5. Övriga frågor 

Busstur för målgruppen inplaneras under hösten i regi av 

Hembygdsföreningen med filmaren Roger Persson som guide.   

Fyren: KPR diskuterade nuläge på Fyren. Samarbetsavtal är under 

framtagande. Martin Andersson och Daniel Hansson bjuds in till 

kommande möte.   

Har kommunen möjlighet att inrätta Demensteam?  

Svar: Frågan kommer att ställas till socialförvaltningen.  

 

6. Kommande möten 2024 

25 september 13.00  

28 november 13.00  
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